
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 23/01/2021

Του:    Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης. κ. Κ. Πιερρακκάκη
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Κλείνουν τα ΕΛΤΑ στο Λουτράκι;» 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα  με  πληροφορίες,  οι  ταχυδρομικές  υπηρεσίες  των  ΕΛ.ΤΑ.  Λουτρακίου
υποβαθμίζονται συνεχώς, λόγω της μη ανανέωσης σύμβασης των ταχυδρόμων. Η
κίνηση αυτή προϊδεάζει και για το οριστικό κλείσιμο του εν λόγω υποκαταστήματος.
Οι κάτοικοι της περιοχής βλέπουν την περιοχή τους ολοένα να υποβαθμίζεται και
προβληματίζονται, καθώς κλείνει το ένα υποκατάστημα δημοσίων υπηρεσιών μετά
το  άλλο.  Αρχικά,  έκλεισε  το  ιατρείο  της  Περαχώρας,  ακολούθησε  το  ιατρείο  των
Αγίων  Θεοδώρων,  το  οποίο  υπολειτουργεί  εν  καιρώ  πανδημίας,  στη  συνέχεια,
έκλεισε οριστικά το υποκατάστημα του ΟΤΕ Λουτρακίου και απ’ ότι φαίνεται, σειρά
έχει το υποκατάστημα των ΕΛΤΑ στην πόλη.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται   o  ι κ. κ. Υπουργοί:  

1. Για ποιο λόγο κλείνουν σταδιακά τα υποκαταστήματα των ΕΛ.ΤΑ στη χώρα μας;

2. Τι θα απογίνουν οι εργαζόμενοι, οι οποίοι, πιθανότατα, θα απολυθούν από το ως
άνω υποκατάστημα;

3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ώστε το υποκατάστημα των ΕΛ.ΤΑ.
στο Λουτράκι να κρατήσει τις πόρτες του ανοιχτές για την εξυπηρέτηση του κοινού,
καθώς η πόλη είναι τουριστική και συγκοινωνιακός κόμβος της Δυτικής Αττικής; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
https://www.notospress.gr/article.php?id=57949 
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